
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referat 
tirsdag den 22.06.2021 

Afholdes som orienteringsmøde, da der er for få fremmødte til at 
kunne træffe beslutninger. 
Møde fra kl. 17:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre:André Reinhard Fehrn, Jesper 
van Vliet Tews, Samuel Rütsou,, Grethe 
Fuglsang, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup, Benjamin Salvad 
 
Medarbejdere: Pernille, Signe 
 
Elever: Maria, Alexander 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud Benjamin Salvad, Jesper van Vliet 
tews, Brit Sejersbøl Hansen, Kenneth 
Plejdrup 
 
 
 
 
Maria, Alexander 

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af ref 
 

Godkendt 

 
2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt, med det forbehold at punkt 4 udskydes 
til sidst på mødet. Da Andre indtræder som 
bestyrelsesmedlem, indledes mødet med en 
præsentation af de tilstedeværende. 

3. Meddelelser fra elevråd Ingen – ikke fremmødt 

4. 
 

Godkendelse af budget 2021 (fremsendt 
ved sidste SKB møde.) 
 
Vedlagt udkast til fiktivt budget ved budget 
i balance. 

Da der er tale om et orienteringsmøde kan der ikke 
træffes beslutning.  
 
 

5. 
 

 Indsatser i det kommende skoleår 

NAU teori og metode til inklusion 

Værdigrundlag i undervisningen 

Fælles tilgang til læseundervisning 

Tour de France 

Maritim profil 

 

Byggeri i forhold til Kulturskolen 

 

NAU teori kommer til at fylde i kommende skoleår. 
Der er eksempelvis planlagt flere forløb med både 
interne og eksterne foredragsholdere. Den nye 
leder af gruppeordningerne kommer til at spille en 
stor rolle i forhold til udviklingen af NAU. Teorien 
finder anvendelse både i almen- og specialdelen på 
Nordskolen, og på alle klassetrin. 
 



 

 

Værdigrundlaget er på dagsorden i uge 27, hvor 2 
eksterne konsulenter vil faciliteterer lærernes 
arbejde med hvorledes værdigrundlaget omsættes 
til handlinger. 
 
Der er forskel på hvorledes læseundervisningen 
gribes an på de 2 afdelinger. Vi har fokus på at 
finde best practice. 
 
Tour de France kommer til at fylde i Roskilde i 
2022, det skal vi være en del af, blandt andet med 
forskellige former for events og udsmykninger. 
 
Vi vil skabe et maritimt miljø i sammenhæng med 
undervisningen, blandt andet vil vi udnytte at 
Jyllinge har ikke mindre end 3 havne. Der skal være 
mulighed for eksempelvis at sejle kano og kajak, 
måske skal sejlsport i en eller anden form være en 
del af skemaet. Der er allerede afholdt møder med 
flere lokale interessenter.  
 
I uge 42 starter byggeriet af passagen fra Jyllinge 
Parkvej gennem skolen til kulturskolen. Vi forventer 
byggeriet afsluttes omkring påske 2022. Vi 
forventer at vi ind i mellem vil blive udfordret af 
byggeriet. 

6.  

Kommende skoleårs fag og opgavefordeling 
Fagfordeling og opgavefordeling er så godt som 
færdig. Den nye arbejdstidsaftale er forhandlet 
mellem TR og skoleleder. Der er nu sat tid på alle 
opgaver.  
Grundet et færre antal klasser i kommende skoleår, 
har vi måttet tage del i kommunens 
forflyttelsesrunde. De berørte lærere har alle fået 
nyt job. 

7. Skolebestyrelsens møder i det kommende 

skoleår. 
Første møde i kommende skoleår er torsdag d. 12. 
august, her fastsættes møderækken for kommende 
skoleår.  
 
På første møde skal bestyrelsen ligeledes 
konstitueres. 
 
Der vil blive udarbejdet et årshjul for bestyrelsen. 
 
Næste skoleår er valgår for bestyrelsen, grundet 
sammenlægningen er samtlige medlemmer på valg. 
Dette er en engangsforeteelse, i det der skal 
vælges medlemmer med henholdsvis 2 og 4 års 
valgperiode. 
 
 

8. Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

Medarbejdere:  
Sidste skoledag for 9. klasserne var en fantastisk 
dag, med flag alle, musik, karameluddeling osv. 
Personalet glæder sig til årets afslutningsfest. 



 

 

 Medarbejder Det er fantastisk at børnene nu igen må mødes på 
tværs. Det har været et stort pres 
personalemæssigt at der har været en meget 
stringent opdeling. 
 
Ledelsen: 
Vi holder afskedsreception for Birthe Bisgaard i 
morgen, og for Bent Søgaard efter sommerferien. 
 
Dimission afholdes på torsdag. Det sker klassevis 
på havnen. Modellen blev med stor succes 
gennemført sidste år. 
 
Sidste skoledag er fredag i denne uge for eleverne, 
lærerne onsdagen efter. 
 
Formanden: 
Har talt med mange mennesker siden artiklen om 
skolens økonomi blev bragt i Dagbladet. Det er 
symptomatisk at folk med tilknytning til Jyllinge 
Afdeling tror at underskuddet stammer fra afdeling 
Baunehøj og vice versa. Faktum er at fordelingen er 
nogenlunde 50/50. 
 
Stor ros til alt personale for deres håndtering af hele 
corona forløbet, der forhåbentlig snart er endeligt 
overstået. 
 
Vil gerne orienteres om resultatet af nationale tests. 
Kan det eventuelt bruges til at fortælle den gode 
historie, eksempelvis sammen med uddrag fra 9. 
klassernes sidste skoledag, eller en anden god 
historie. 
 
På årets sidste bestyrelsesmøde, udtrykker 
formanden sin tak til personale- og 
ledelsesrepræsentanter, og glæder sig over 
samarbejdet med bestyrelsen. 
 

9. Eventuelt  

10. Godkendelse af referat  

 Spisning  


